

CONTENTS

Pedagogy and Psychology

- Chen Ying** Comparative Analysis of Study Programs in Music in the Context of a Multicultural Model in Russia and the People's Republic of China 4
- Liu Qun** Competence-Based Approach to the Study of Chinese Musical Culture by Future Teachers in Russia..... 10
- Wang Xiaomei** Teaching Russian in High School in China 16

Philosophy, Sociology and Culturology

- Kashfraziyeva G.K., Fatykhova I.I., Ivanova G.I.** Features of the Formation of Corporate Culture in Russian and Foreign Universities..... 19

Economic Sciences

- Hoang Minh Khoa, Chu Cong Nghi** Producing Cellulose from Bamboo 23
- Malinin A.M., Chepiga P.N.** Development of a Regional Model of Industrial and Municipal Waste Management 26

СОДЕРЖАНИЕ

Педагогика и психология

- Чэнь Ин** Сравнительный анализ учебных программ по музыке в контексте поликультурной модели образования в России и Китайской Народной Республике 4
- Лю Цюнь** Компетентностный подход к изучению музыкальной культуры Китая будущими учителями России 10
- Ван Сяомэй** Из опыта преподавания русского языка в средней школе в Китае..... 16

Философия, социология и культурология

- Кашфразыева Г.К., Фатыхова И.И., Иванова Г.И.** Особенности формирования корпоративной культуры в российских и зарубежных вузах 19

Экономические науки

- Хоанг Минь Кхоа, Чу Конг Нгы** Технологические особенности получения целлюлозы из бамбука 23
- Малинин А.М., Чепига П.Н.** Разработка модели региональной отрасли обращения с отходами производства и потребления..... 26